

DER 25. WELT-REKLAME-KONGRESS, BERLIN 1929

THE 25TH INTERNATIONAL ADVERTISING CONGRESS 1929 BERLIN



Reichspostminister Schätzel eröffnet im Namen der Reichsregierung den Kongress

Mr. Schätzel, Postminister of the State Post opens the Congress in the name of the Government



Mr. C. C. Younggreen, Präsident der International Advertising Association bei der Eröffnungsansprache

Mr. C. C. Younggreen, President of the International Advertising Associat., delivers the Opening Address

Die Herren H. H. Charles, Younggreen und Strong vor der Kongresshalle

Mr. H. H. Charles, Mr. Younggreen and Mr. Strong in front of the Hall of Congress

MIT großen Erwartungen wurde der 25. Welt-Reklame-Kongreß in Berlin vorbereitet, und wir können zum Abschluß sagen, daß sich diese Erwartungen zu 100 Prozent erfüllt haben. Selbst die Vertreter der Reichsregierung erklärten, daß diese Tagung die größte wirtschaftliche Tagung in Deutschland nach dem Kriege überhaupt gewesen sei. 264 Redner haben während der Haupttagung und in den einzelnen Fachgruppen gesprochen. Minister und Wirtschaftsführer kamen in gleicher Weise zu Wort, und durch alle Reden zog sich der gemeinsame Grundton, daß die Reklame heute eine größere Verantwortung trage denn je. Ihre Aufgabe ist es nicht nur, Absatz für bestimmte Waren zu schaffen, sondern ihre Auf-

THE 25th World Advertising Congress was prepared for in Berlin with great expectations, and now that it is over we may say that these expectations have been fulfilled 100 per cent. Even the representatives of the Government declared that this congress was the greatest economic gathering which had been held in Germany since the war. 264 speakers were heard during the principal meetings and in the various expert groups. Ministers and commercial leaders were heard alike, and all the speeches were pervaded by a common spirit, which voiced the conviction that a greater responsibility than ever before rests upon advertising today. It has not only the task of procuring customers for certain wares, but in a far greater measure the